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___________________________________________________________________________ 

 

Datum:  2018-04-19, kl 19.30 

 

Lokal:   Skype-möte  

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

  Hans Bohlin, vice ordförande 

  Bert Westenberg, sekreterare 

  Åke Johansson, kassör 

  Kent Forsén, ledamot 

Hans Örnhagen, ledamot 

Hans Forsman, suppleant 

Magnus Waldau, suppleant 

  Tomas Jangvik, adjungerad 

 

Möte öppnas: Birgitta Forsén hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

Fastsällande av dag- 

ordningen:  Föreslagen dagordning godkändes, bilaga 1. 

 

Val av två justerings- 

män:  Tomas Jangvik och Magnus Waldau valdes att  

  justera protokollet.  

 

Protokoll från före- 

gående möte: Beslutades att den som skriver mötesprotokoll även ansvarar för 

att protokollet skickas ut till samtliga styrelsemedlemmar. 

Ekonomi, medlemmar,  

sponsorer, donations- 

läget: ● Hans Agerstigs namn rättas. 

● Lokalhyran ska vara 1 800 kronor och inget annat. 

 ● Under fond inköp dykutrustning ska det stå sålt dykarur och 

inte Pelle Berglund. 

 ● Till listan på bidrag till fonden för inköp av dykutrustning ska 

läggas Thomas Timber – 500 kronor och Hans Bohlin – 200 

kronor. 

 ● Ett överskott på 50 kronor vid tröjförsäljning. 

 ● Faktura från Båtdokgruppen på 9 300 kronor har inkommit och 

ska betalas snarast möjligt. 

 ● Hans Örnhagen ska påminna Oxyreb AB om inbetalning av 

sponsorbidrag.  

● Ekonomisk rapport bilaga 2 och 3. 

 

Pågående ärenden: Hemsidan  

Vi ska gå ut med en vädjan om behov av fler medhjälpare till 

SDHF:s aktiviteter. 



 

Facebook 

● SDHF ska lägga ut en inbjudan till Skärgårdsmässan. 

● Med anledning av en minnesceremoni på 

Galärvarvskyrkogården till minne av HMS Ulvens förlisning för 

75 år sedan hölls Dyktankhuset öppet och bjöd på kaffe. 

 

Summering av Dykmässan 

● Kent Hult och Björn-Axel Johansson ska läggas till närvarolistan 

för Dykmässan. 

● Till hemsidan ska läggas 5-6 foton om hur SDHF:s monter såg 

ut. 

● Tomas Jangvik, ansvarig för SDHF:s del på Dykmässan, var 

mycket nöjd med gjorda insatser.  

● Dykmässan 2019 kommer att äga rum i Göteborg i 

Eriksbergshallen den 16-17 mars. 

 

Containern 

Hans Örnhagen tar förnyad kontakt med Staffan von Arbin. 

Staffan har fått erbjudande att välja ut vad han vill ha. 

Försvaret tillskrivs med förfrågan om vi får låna ut utrustning 

märkt med Försvarsmaktens emblem till Lysekil. Vi önskar svar 

inom tre veckor. 

David Becker erbjuds därefter möjlighet att lägga ett bud på det 

som finns kvar i containern. 

Luftpumpen bör inte avyttras. Likaså bör linrullarna vara kvar. 

 

Lån av hjälm 

Magnus Waldau redogjorde för det komplicerade läget för att få 

exponera Fahnehjelms hjälm. 

Bert Westenberg tar förnyad kontakt med Peter Dans, SMM, om 

en offert på tillverkning av ett stativ med glas/plastkupa enligt 

SMM:s  önskemål. 

Magnus Waldau har de relevanta måtten för stativ/huv. 

 

Försäljningsartiklar 

Tomas Jangviks beställning av pikétröjor finns att hämta. Fakturan 

för beställningen uppgick till 5 200 kronor. 

Försäljningspriset till medlem är satt till 250 kronor och för icke 

medlem till 300 kronor. 

 

SMM – Dyktankhuset 

● Maria Wall har ännu en gång tillskrivits angående bl a 

belysningen och elsaneringen. Maria Wall har kallat till ett möte 

på SMM, Linnégatan 64, den 25 maj. 

● Vi måste få besked om det är rätt belysning som finns i våra 

lokaler med avseende på att det är museiföremål som exponeras. 

● Åke Johansson undersöker vilka lampor som installerats.  

● Vi bör även ha spotlights i anslutning till vissa exponerade 

föremål. 



Punktbelysningarna är av synnerligen stor vikt. 

● En arbetsgrupp ska bildas för fortsatta diskussioner med SMM. 

Förslogs att gruppen skulle bestå av Birgitta Forsén, Kent Forsén, 

Magnus Waldau, Bert Westenberg och ev en konsult. 

● Sjögården håller årsmöte den 26 april och SDHF representeras 

av Hans Bohlin och Magnus Waldau. 

    

Lilla tryckkammaren, upprustning 

Inga kostnader i samband med renoveringen. Hans Forsman börjar 

snarast. Den felande ratten sätts på plats. Trapetsgängan borstas 

upp. 

  

Öppethållandet 2018 

● Tomas Jangvik kommer att presentera ett schema för 

öppethållande inom en snar framtid.  

Intresserade ska där förhoppningsvis fylla upp de sommarmånader 

som är aktuella. 

● Frågan togs upp hur SDHF ska förhålla sig när militär personal 

dyker i vår regi i samband med våra olika event. 

● Hans Bohlin ansöker om dyktillstånd, sportdykartillstånd/ 

uppvisningsdyk. 

● Hans Bohlin är utsedd till dykledare av SDHF. 

● Hans Forsman kontaktperson gentemot militären. 

● Hans Bohlin utser lämplig personal som medhjälpare i samband 

med dykningarna. 
 

Guideutbildning 

● Tomas Jangvik meddelade att nya guideutbildningar kommer att 

äga rum den 16 och 23 maj. Fyra personer förutom Kent Hult och 

Björn-Axel Johansson är anmälda. 

● En uppdatering av guideutbildningen är planerad till den 25 maj 

i samband med Skärgårdsmässan.  

● Kent Forsén kommer att söka ekonomiska medel för 

guideutbildning från Kulturdepartementet och 

Riksantikvarieämbetet. 

● Ev planeras även utbildningar den 11 eller 18 augusti. 
 

ROV-projektet 
● Larmet till FOA-roven är bortkopplat. 

● Kent Forsén har sökt 300 000 kronor hos Jacob Wallenbergs 

stiftelse, särskilda fonder, för uppförande av ett ROV-garage i 

anslutning till f d pannrummet vid Dyktankhuset. 

● Sjöugglekonsortiets ROV #60, Cristine planeras komma till 

Stockholm under senare delen av maj. 

 

Skärgårdsmässan 

Hans Bohlin har upprättat en lista med intresserade 

tungdykaraspiranter. 

Han upprättar även en lista på tillgänglig handräckningspersonal. 

Hans Bohlin ska försöka lösa transportproblemet med den tunga 

handpumpen. 



Material från Försvarsmakten 

Status quo! 

 

Carlssondräkten 

● Hans Bohlin meddelar att SDHF har kontaktat våra kollegor i 

England angående dräktmaterial och fått en till vissa delar positiv 

respons.  

● Hans Örnhagen ansåg att SDHF måste gå in med en 

offertförfrågan till Dräktverkstan. Innan detta kan göras måste vi 

ha en klar uppfattning om materialåtgång. 

● Ett förslag är att SDHF levererar nödvändigt material och vi  

betalar ett timpris till Dräktverkstan. 

● Ett pris på 100 000 kronor har aviserats. 

 

Signallinan 

Staffan von Arbin har rikligt med material till kommande nummer 

av Signallinan. 
 

Vision 2020 

Kent Forsén har etablerat kontakt med SAAB/Kockums. Ev 

kommer någon representant till Dyktankhuset för att in situ titta på 

byggnaden, samlingarna och diskutera möjlig sponsring. För 

närvarande ser det ut som detta möte kommer att äga rum i 

samband med Skärgårdsmässan. 

 

Filmerna 

 Det diskuterades huruvida filmmaterialet kan vara brandfarligt. 

 Hans Forsman tar kontakt med Lars Gustafsson. 

Kent Forsén och Tomas Jangvik tar kontakt med Kungliga 

Biblioteket/Grängesberg. Bert Westenberg åtar sig därefter ev 

transport med aktuellt material till Grängesberg för kopiering till 

lämpligt lagringsmedium. 

  

Bildspel 

Frågan bordlades 

    

Jubileet, event 2019: En arbetsgrupp bestående av Birgitta Forsén, Hans Örnhagen, 

Hans Bohlin, Tomas Jangvik och Kent Forsén har bildats 

 Gruppen rekommenderades studera det excelark som togs fram i 

samband med eventet i Svanesund. 

 Se tidigare protokoll i anslutning till 40-års jubileet. 

Arbetsgruppen bör snarast ta in personer som på ett aktivt sätt kan 

bidra med en konkret insats. 

 

Övriga frågor: ● Hans Örnhagen meddelade att biblioteket i Vallentuna vore 

tacksamt att få tre föremål i samband med en utställning om 

dykning. 

 ● Tomas Jangvik och Hans Forsman har slutfört arbetet med den 

nya entrédisken. 



 ● 50 namnskyltar finns nu tillgängliga i Dyktankhuset. De 

användes för första gången på Dykmässan i Nacka Strand. 

 ● Tomas Jangvik har tillsammans med Hans Bohlin tagit fram 15 

passertillstånd. De kommer att delas ut till de bilförare som är i 

behov av tillståndet. De kommer att distribueras av Tomas. 

 ● Nyckelskåpet har en kod – de tre första siffrorna i 

Dyktankhusets larmkod. 

 ● Tomas Jangvik tog upp frågan om arkivering av SDHF:s 

bildmaterial – regler för dokumentering, vilka detaljer ska med – 

digitalt museum. 

● Alternativ Google photo plus eller ett accessprogram Selectiv. 

Observera att Google äger materialet och det är inte önskvärt ur 

vårt perspektiv.  

● Det diskuterades olika databaser, upphovsrätter och ekonomiska 

ersättningar. 

● En arbetsgrupp ska undersöka regler om upphovsrätt. Magnus 

Waldau, Tomas Jangvik och Kent Forsén ska diskutera detta i 

samband med Skärgårdsmässan. 

 

Nästa styrelsemöte: Skärgårdsmässan, lördagen den 26 maj klockan 18.00, i 

Dyktankhuset.  

  

Mötets avslutas: Ordförande tackade de närvarande för visat intresse och förklarade 

mötet avslutat. 

 

Vid protokollet  

 
Bert Westenberg 

 

Justeras    Justeras                                     

    
Tomas Jangvik                         Magnus Waldau 

   

 


